

家訊 – September 21, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 詩篇第一篇

信息: 義人與惡人: 世界觀的衝突
回應詩歌: #215 教會獨一的根基

感恩与代禱

1. 全教會退修會: 為一切籌備, 場地, 天氣, 安全, 講員與信息及眾人渴慕追求主的心代求。
2. 黃培嫻姊妹在北伊拉克參加 HIS Foundation 组织的医疗短宣(9/12 – 9/28), 求主保守路途平安, 带领培嫻姊妹和她所在的医疗团队用医疗技术和爱心救治贫穷人, 分享福音。

九月禱告指南: 基督的再来

第三週 (9/17-9/23): 人人都要看见基督再来

⁴³ 家主若知道幾更天有賊來, 就必警醒, 不容人挖透房屋, 這是你們所知道的。⁴⁴ 所以, 你們也要預備, 因為你們想不到的時候, 人子就來了。

馬太福音 24:43-44

² 因為你們自己明明曉得, 主的日子來到好像夜間的賊一樣。

帖撒羅尼迦前書 5:2

本週團契聚會時間

9/24: 週三禱告會 7:30PM

9/26: 週五學生學者職青/葡萄園
暫停一次 – 教會退修會

下週主日 (在退修會中) (9/28@9:30AM)

講員: 陳農瑞牧師

主席: 黃裕龍

招待: 陳凌凱, 劉宇

家訊

1. 全教會退修會(9/26-28):
主題: 忠心到底, 等候主臨。
中文講員: 陳農瑞牧師。謝謝大家踴躍報名。住宿已爆滿, (感謝多人讓出房間給長輩)。仍歡迎當天來回者參加, 需報名並需要自備餐食。(9/28主日崇拜將在退修會舉行!)
2. 受洗/會員主日(11/2, 3:30pm):
a) 若你信主未受洗, 鼓勵你遵照主的吩咐接受洗禮歸主名下。
b) 若你已在本堂聚會超過3個月, 歡迎你加入成為會員。受洗/會員報名截止日期: 10/13 (周一)。(報名表在門外桌上)。受洗/會員班: 週五, 6-7:20PM。(10/17, 24, 31)。
3. 長青VBS (10/6-9): 在教會舉行, 時間是每天的早上9:30到12點。歡迎年齡在60歲及以上的長者報名參加。報名表在門外桌上, 請填表。主題: 養生養心。

Weekly Meetings

Wed 9/24 – Prayer meeting 7:30PM

Fri 9/26 – Church retreat – No fellowship at church

Sun 9/28 – Sunday Service at LeTourneau
No Service at church

Sermon

Obedying and Praying for Your Leaders
Hebrews 13:17-19

Weekly Announcements

- Fall Church Retreat (9/26-28) at LeTourneau Christian Center in Rushville, NY. Thank you for many brothers and sisters gave up their rooms for elderly people. If you plan to commute, please let Eric know and bring your own meal.
- Baptism/New Member service on 11/2. If you are interested in baptism or are already baptized and have been attending BCCC for 3 months and are interested in becoming a member please talk to Pastor Porty about baptism and new member classes. Registration deadline is 10/13.
- We are moving our church app from churchtrac to Church Center. See the QR code in the welcome box.

Next Sunday 9/28

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Paul Epp

Chairperson: Pastor Porty

Ushers: Jiguang Dai, Geem Oo

Mail Offerings to:

PO Box 1003 Williamsville, NY 14231

Give Online: @Tithe.ly

BCCC Family News - September 21, 2025

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC In the Church Center App available in the app store and Google play store

 church center



Thanksgiving & Prayers

- Pray for church retreat: all the preparation, weather, safety, speakers, message. Pray for all of the attendee's hearts to be ready.
- Pray for sister Sandy Huang's medical short-term mission to north Iraq (9/12-9/28). Pray for her and the team's safety. May God use them to heal the poor and share the gospel.

September Prayer Guide: The Return of Christ

Week 9/17 – 9/23: Christ Will Return Like a Thief

⁴³ But know this, that if the master of the house had known in what part of the night the thief was coming, he would have stayed awake and would not have let his house be broken into. ⁴⁴ Therefore you also must be ready, for the Son of Man is coming at an hour you do not expect.

Matthew 24:43-44

² For you yourselves are fully aware that the day of the Lord will come like a thief in the night.

1 Thessalonians 5:2